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Protokoll Norrmalms pensionärsråd 

Närvarande 

- Lisbeth Lidbom, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) 

- Siv Edenrud, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) 

- Maj Lundberg, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) 

- Margareta Sjöberg, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) 

- Valeri Surell, Riksförbundet Pensionärsgemenskap (RPG) 

- Thomas Dreber, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) 

- Marie-Louise Andersén, Svenska Kommunalpensionärernas 

Förbund (SKPF). 

- Kerstin Hall, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) 

 

Ej närvarande 

- Louise Sylvan, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) 

- Annika Nygren, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) 

 

I tjänsten närvarande: 

Sara Alvfeldt, sekreterare  

Linus Olsson, bitr. avdelningschef 

Carin Wahlström, enhetschef 

 

Tidpunkt: 

2018-10-15 kl. 09:30-12:00. Plats: Sankt Eriksgatan 117, lokal: 

Kungsträdgården  

 

……………………………..  

Sara Alvfeldt 

sekreterare  

 

Protokollet justeras 

 

…………………………........  

Thomas Dreber  ordförande 
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§ 1  

Fastställande av dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes.  

§ 2 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 3 

Nämndärenden 

En liberal politik för en tryggare stad 

– svar på skrivelse från Olov Lindquist (L)  

 

Rådets ledamöter betonar vikten av att förvaltningen för en 

dialog med polisen när det gäller var kameror ska sättas upp. 

Trygghetsvandringen bör användas som en vägledning i detta. 

Vidare tycker rådets ledamöter att ordningsvakterna bör 

utvecklas så att de blir mobila och flexibla.  

 

Strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat 

 – svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

Rådets ledamöter tycker att strategin är väldigt bra, bland annat 

betonas nätverkets roll i uppföljningen och att strategin 

integreras i stadens system för styrning. En aspekt som lyfts 

fram är att det redan finns liknande program. Strategin är ett 

viktigt policydokument men kanske inte får så stor 

verkningskraft.  

 

Ekonomisk månadsuppföljning per september med prognos 

för år 2018  

 

Linus Olsson ger muntlig information. I sin helhet 

prognostiserar förvaltningen en budget i balans. 

Äldreomsorgens utförarenheter har ett underskott som bland 

annat beror på inhyrning av sjuksköterskor. Beställarenheten 

uppvisar en budget i balans.  

 

Upphandling av handledartjänster för medarbetare inom 

äldre- och socialtjänstavdelningen 

 

Rådets ledamöter betonar vikten av att medarbetarna får 

handledning i ”svåra” ärenden. De önskar en redovisning 

gällande vilka personalgrupper som får handledning. Särskilt 

påtalades vikten av att handledning ges till hemtjänstpersonalen 

som har direktkontakt med äldre.  
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Inkomna rapporter Så tycker de äldre om äldreomsorgen 

2018 

 – rapport från Socialstyrelsen  

Sara Alvfeldt och Linus Olsson ger information om resultatet.  

 

§ 4 

Övriga frågor        

Sara Alvfeldt önskar få in de lokala pensionärsorganisationernas 

nomineringar till hopsättningen av nämndens pensionärsråd 

2019. Nomineringarna mailas till sara.alvfeldt@stockholm.se  

 

Kontaktmannaskapet  

Syftet med kontaktmannaskapet är att rådets ledamöter ska få 

information om vad som händer på boendena inom nämndens 

ansvarsområde. Rådets ledamöter kan även ta med information 

till sina respektive organisationer och nämndens pensionärsråd. 

Kontaktuppgifter till boendenas enhetschefer har skickats ut 

tidigare och kontaktmännen för respektive boende får ta kontakt 

med tilldelat boende.  

 

Det bestäms att  

-Valeri Surell och Margareta Sjöberg ansvarar för 

Sabbatsbergsbyns vård- och omsorgsboende.  

- Kerstin Hall och Maj Lundberg ansvarar för Väderkvarnens 

vård- och omsorgsboende.  

- Siv Edenrud Och Lisbeth Lidbom ansvarar för Riddargårdens 

vård- och omsorgsboende.  

- Thomas Dreber och Marie-Louise Andersén ansvarar för 

Väduren.  

 

Förvaltningen kommer följa upp kvalitén på de matlådor som 

levereras till den kommunala hemtjänsten och i samband med 

det kommer en avsmakning genomföras där förvaltningen 

önskar att pensionärsrådet deltar.  Lisbeth Lidbom och Marie- 

Louise- Andersén anmäler intresse. Verksamhetscontroller 

Mikael Josephsson kommer återkomma till dem med datum och 

tid.   

 

§ 6 

Information från förvaltningen 

Ingen information ges.  

 

  

mailto:sara.alvfeldt@stockholm.se
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§ 7 

Rådets ordförande avslutar sammanträdet.  

 

Pensionärsrådets egen-tid från klockan 11-11:30 besök av 

enhetschef Carin Wahlström som ger information om 

förvaltningens nya förebyggande enhet där Vasaträffen, 

Klockhusets dagverksamhet, anhörigstödet, aktivitetscentra och 

fixarservice ingår.  

 

 


